

BEACONSFIELD

AVIS PUBLIC

PUBLIC NOTICE

ENTRÉE EN VIGUEUR

COMING INTO FORCE

RÈGLEMENT BEAC-045-12

BY-LAW BEAC-045-12

AVIS PUBLIC est donné que le règlement suivant a été adopté par le Conseil à la séance ordinaire du 21 septembre 2021 :

PUBLIC NOTICE is given that the following by-law was adopted by Council at the regular meeting held on September 21, 2021:

BEAC-045-12 Règlement modifiant le Règlement BEAC-045 sur les permis et certificats afin d'ajouter une condition d'émission d'un permis de construction

BEAC-045-12 By-law modifying By-law BEAC-045 on permits and certificates in order to add a criteria for the issuance of a building permit

Ce règlement est maintenant déposé au bureau de la greffière et sera disponible pour consultation sur le site web de la Ville à beaconsfield.ca ou sur demande par courriel à greffe-registry@beaconsfield.ca.

This by-law is now deposited at the City Clerk's office and is available for consultation on the City's website at beaconsfield.ca or upon request by email at greffe-registry@beaconsfield.ca.

Ce règlement entrera en vigueur dès sa publication.

This by-law shall enter into force upon publication.

Donné à Beaconsfield, le 22 septembre 2021.

Given at Beaconsfield on September 22, 2021.

M^e Nathalie Libersan-Laniel
Greffière et directrice du Greffe et des Affaires publiques
City Clerk and Director of Registry and Public Affairs